
   
           

Belactie naar clubs district augustus 2020 

Het bestuur heeft in augustus 2020 een telefonische enquête onder de clubs gehouden. Tijdens deze 

belactie is gevraagd naar de stand van zaken bij de clubs.  

De getallen die deze actie opleverde werden al snel achterhaald door de gevolgen van de tweede 

Cororna-golf en de door de overheid opgelegde maatregelen. 

Deze cijfers hebben betrekking op de situatie begin tot half augustus 2020. 

 

Vraag 1: Gaat u in september (of iets later) weer fysiek spelen met de club? 

Antwoord: ja 59%, nee 31% en onbekend 20% 

Vraag 2: Heeft u plannen om op StepBridge wedstrijden te organiseren? 

Antwoord: ja 28% heeft plannen of speelt al op StepBridge 

Vraag 3: Speelt uw club op fysiek én op StepBridge? 

Antwoord: beide 19%, soms op dezelfde avond. 

Vraag 4: Heeft u al ervaring met fysiek spelen met de nieuwe maatregelen? 

Antwoord: Ervaring ja 26%, waarvan 1 geen succes. 

Vraag 5: Moet u gebruik maken van een andere locatie of een ander speelmoment? 

Antwoord: Andere locatie 12%, ander speelmoment 12%, waarvan beide 4% 

Vraag 6: Hebben er leden opgezegd i.v.m. COVID? 

Antwoord: Nee 50%, ja 50%. Gemiddeld 2,5 per club. 

Vraag 7: Heeft uw club bijzondere actie of initiatieven ondernomen voor de leden? 

Antwoord: Niets ondernomen 23%, Lief en Leed 47%, Nieuwbrieven/enquête 42% (sommige beide),  

                    Financieel 2x (contributie naar €25 en aanbod “slapend” lidmaatschap). 

Vraag 8: Heeft uw club hulp nodig bij digitale opzet op b.v. StepBridge? 

Antwoord: Misschien 1x, rest nee. 

Vraag 9: Kunt u anderszins hulp gebruiken van het district? 

Antwoord: Misschien 2x, financieel 1x, rest nee. Men weet ons te vinden. 

Dit was de stand van zaken eind augustus. 

Sommige cijfers liggen nu zeker heel anders. 
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